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INTERPELACJA

       Interpelacja w  związku z interwencją mieszkańców osiedla Sienkiewicza,

którzy  proszą  o  utwardzenie  przejścia  między  dwoma nieruchomościami  (na

jednej znajduje się szkółka dla psów). Mieszkańcy podają, że porasta przejście

trawa, a po opadach deszczu powstaje błoto i  jest  bardzo ślisko.  Mieszkańcy

bardzo często korzystają z tego przejścia w drodze na przystanek i  w celach

spacerowych.

Z poważaniem

Grażyna Pichla


